
Protokół nr 7/99 
 

z posiedzenia 
Rady Powiatu Wejherowskiego 

z dnia 29.06.1999 r. 
 
 
 
Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego – Pan Eugeniusz 
Gajewski – powitał przybyłych Radnych i zaproszonych gości (załącznik nr 2) 
po czym dokonał otwarcia VII Sesji Zwyczajnej.  
Na podstawie lisy obecności członków Rady Powiatu Wejherowskiego 
(załącznik nr 1) Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad. Po czym 
padło pytanie o uwagi do porządku. Przewodniczący udzielił głosu Staroście 
Pankowi, który zgłosił następujące poprawki: 
1. Wycofanie projektu uchwały – druk nr 33 – w sprawie przejęcia filii w 

Strzepczu Zespołu Szkół Rolniczych w Kłaninie  w punkcie 9.  
Zarząd Powiatu Puckiego będzie prowadził ostatnią klasę tej szkoły. Powiat 
Wejherowski maiłby przejąć pierwsza klasę, jeżeli będzie wystarczający 
nabór. Dlatego też w razie potrzeby do sprawy Rada powróci we wrześniu. 
Nie byłaby to filia – zostałby jedynie utworzony oddział wejherowskiej 
Szkoły Zasadniczej.   

2. Punkt 13 proponuje przenieść w miejsce punktu 9. 
3. W punkcie 14 w miejsce druku nr 26 zostanie wprowadzony druk nr 48, 

który jest zamianą do druku nr 26.  
4. W punkcie 15 Zarząd Powiatu wnosi autopoprawkę do druku nr 43. 
5. W punkcie 18 Zarząd proponuje przenieść jako punkt 12 a dotychczasowy 

punkt 12 jako 13.  
6. Uzupełnienie punktu 18 - Zarząd proponuje umieszczeniu druku nr 46, który 

dotyczy przebiegu dróg wojewódzkich na terenie Powiatu Wejherowskiego.  
7. W punkcie 24 Zarząd proponuje umieszczenie druku nr 47.  
W związku z wprowadzonymi poprawkami ulegnie zmianie cała punktacja. 
Następnie Przewodniczący obrad ogłosił głosowanie nad zgłoszonymi 
poprawkami, w którym 53 obecnych członków posiedzenia głosowało za 
przyjęciem ich natomiast 1 osoba wstrzymała się od głosu.  
Po czym odbyło się głosowanie nad porządkiem obrad wraz z poprawkami, w 
którym 53 obecnych członków posiedzenia głosowało jednogłośnie za jego 
przyjęciem. Porządek obrad został przyjęty.  

Następnie Przewodniczący zapytał o uwagi do protokołu nr 6/99 z obrad 
poprzedniej sesji. W związku z tym, że takowych nie zgłoszono, 
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Przewodniczący zarządził głosowanie, w którym 53 obecnych członków 
posiedzenia głosowało jednogłośnie za jego przyjęciem. 
 
Ad. 2. 

Przewodniczący Rady powiadomił zebranych iż uczestniczył w 
posiedzeniach Zarządu Powiatu Wejherowskiego reprezentując w ten sposób 
Radę Powiatu na tych posiedzeniach. 
Przewodniczący był również zaproszony do Jednostki Wojskowej w 
Wejherowie na uroczystość przysięgi, uczestniczył w posiedzeniach Komisji, w 
28 Konkursie Kaszubskim fundując puchar oraz w festynie dla 
niepełnosprawnych. Przewodniczący był zaproszony również na uroczystość 
125-lecia Straży Pożarnej.  
 
Ad. 3.  

Głos zabrał Starosta Powiatu Wejherowskiego – Pan Grzegorz Szalewski 
– przedstawiając sprawozdanie Zarządu z prac między Sesjami (załącznik nr 3).  
 
Ad. 4. 

Przewodniczący Rady powiadomił, że na ostatnim posiedzeniu Rada 
ustaliła, że decyzję w sprawie zmiany granic gmin Łęczyce i Luzino podejmie 
na dzisiejszej sesji. Jednak w związku z pismem Dyrektora Generalnego 
Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego z dnia 24. O6.1999 r., które otrzymał w 
dniu 25.06.1999 r. faksem (załącznik nr 4) na dzień dzisiejszy temat jest 
nieaktualny. Dlatego też Przewodniczący zaproponował nie rozpatrywanie w/w. 
sprawy i przegłosowanie wniosku (załącznik nr 5). Następnie Przewodniczący 
udzielił głosu Pani Lucynie Sucharskiej (Wójt gminy Łęczyce), która do 
wniosku się przychyliła, podobnie jak Pani Ewa Daleka (Przewodniczący Rady 
Gminy Łęczyce) i Pan Jacek Cerkowski – sołtys wsi Strzebielino. Natomiast 
Pan Przewodniczący Rady Gminy Luzino – Pan Teofil Sirocki powiedział iż o 
tej sprawie powinno rozstrzygnąć referendum. Mieszkaniec Strzebielina – 
członek Zarządu gminy Łęczyce – Pan Szornak – powiedział iż nie widzi 
konieczności przejścia do Luzina. Z Łęczycami wiąże Strzebielino przede 
wszystkim sytuacja gospodarcza. Następnie głos zabrał Radny Krawiec jako 
przewodniczący Klubu SLD, który wnioskował, aby po słowie przegotowanie 
nowego wniosku dopisać “ w nieprzekraczalnym terminie do 31.12.1999 r.”. Po 
czym Przewodniczący powiedział, że jeżeli wniosek o rozpatrzenie sprawy 
wpłynie po tym terminie Rada będzie musiała się nim zająć. Następnie zostało 
ogłoszone głosowanie nad wnioskiem Klubu SLD, w którym członkowie Rrady 
nie przychylili się do stanowiska Klubu. Wniosek upadł. 
Przewodniczący ogłosił głosowanie nad wnioskiem, w którym 53 obecnych 
członków posiedzenia głosowało w następujący sposób: za 40, przeciw 12, 
wstrzymała się 1 osoba. Wniosek przeszedł.  
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Ad. 5. 
Głos zabrał Pan Marek Panek, który przedstawił projekt Uchwały Rady 

Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchylenia Uchwały Rady Powiatu 
Wejherowskiego o utworzeniu Zespołu Szkół  dla Niesłyszących i 
Niedosłyszących Nr 2 w Wejherowie oraz Zespołu Szkół Specjalnych Nr 1 w 
Wejherowie - druk nr 29. W przyprowadzonym głosowaniu 53 obecnych 
członków Rady głosowało jednogłośnie za. Uchwała została przyjęta.   
 
Ad. 6.  

Starosta Panek przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu 
Wejherowskiego w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/56/99 Rady Powiatu  z 
dnia 4 maja 1999 r. powołującej Komisję Konkursową w celu przeprowadzenia 
konkursu na dyrektorów  - druk nr 41.  
Rada podjęła uchwały o przeprowadzeniu konkursów między innymi  w 
OSW-1  i OSW-2. Ministerstwo Edukacji wyjaśnia, że nie jest konieczne 
ogłaszanie konkursu na dyrektorów placówek, w których jest dyrektor 
sprawujący swój urząd na mocy postanowienia Kuratorium Oświaty.   
W związku z czym Zarząd proponuje uchylenie tej uchwały w w/w. 
przypadkach. Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, dlatego też 
Przewodniczący ogłosił głosowanie w którym 53 obecnych członków Rady 
głosowało następująco: 50 głosów za, 3 wstrzymały się od głosu. Uchwała 
została przyjęta. 
 
Ad. 7.  

Starosta Panek przedstawił projekt Uchwały Rady Powiatu 
Wejherowskiego w sprawie likwidacji powiatowej jednostki organizacyjnej – 
Miejski Zespół Ekonomiczno – Administracyjny Szkół w Wejherowie – druk 
nr 28. Likwidacja powyższej jednostki ma na celu wyeliminowanie ogniwa 
pośredniego między Starostwem a jednostką. Radny Rytczak zwrócił uwagę iż 
w uchwale powinna być data zakończenia likwidacji. Starosta Powiatowy w 
odpowiedzi stwierdził, że Zarząd z tą sprawą powinien uporać się do 30 lipca i 
zwrócił się również z prośbą o wycofanie wniosku. Na co Radny odpowiedział, 
że powinno się w uchwale zapisać datę rozpoczęcia prac. Do wniosku Radego 
Rytczaka przychylił się również Radny Bach, proponując jednocześnie, aby § 1 
miał brzmienie: 

“Postanawia się z dniem 1 lipca 1999 r. postawić w stan likwidacji 
jednostkę organizacyjną – Miejski Zespół Ekonomiczno – 
Administracyjny Szkół w Wejherowie.” 

Przewodniczący Rady ogłosił głosowanie nad wnioskiem Radnego Rytczaka, w 
którym 53 obecnych członków posiedzenia głosowało następująco: 26 za, 19 
przeciw, 1 głos wstrzymujący się. Tym samym wniosek przyjęto. Następnie 
odbyło się głosowanie nad projektem uchwały – druk nr 28, w którym 53 
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obecnych członków Rady głosowało jednogłośnie za jej przyjęciem. Uchwała 
została przyjęta.   
 
Ad. 8.  

Starosta Panek przedstawił również projekt Uchwały Rady Powiatu 
Wejherowskiego w sprawie przejęcia prowadzenia Liceum Ogólnokształcącego 
w Redzie – druk nr 32. Zarząd wnosi autopoprawkę: w podstawie prawnej, w 
trzecim wersie po “1999 r.” należy dopisać “o systemie oświaty”.  
Miasto Reda przekazuje Powiatowi zadania związane z prowadzeniem tejże 
jednostki w związku z jej niedoszacowaniem. Powiat nie może odmówić 
przejęcia jednostki, ponieważ prowadzenie szkół średnich należy do zadań 
własnych Powiatu. Zostało opracowane porozumienie w sprawie przejęcia tej 
placówki pomiędzy Miastem Reda a Starostwem Powiatowym. Do czasu 
ogłoszenia konkursu na dyrektora szkoły funkcję tę będzie pełnił Pan 
Maliszewski.  
Przewodniczący ogłosił głosowanie, w którym 53 obecnych członków Rady 
głosowało jednogłośnie za przyjęciem powyższego projektu uchwały. Uchwała 
została przyjęta.  
 
Ad. 9. 

Starosta Panek przedstawił również projekt Uchwały Rady Powiatu 
Wejherowskiego w sprawie likwidacji powiatowej jednostki organizacyjnej – 
Rodzinny Dom Dziecka w Kielnie – druk nr 31.  
Dom zostanie zlikwidowany, ponieważ właściciele placówki zrezygnowali z jej 
prowadzenia. Na pytanie Radnego Krawca dotyczące wydatków jakie zostały 
poniesione na jej utrzymanie, Starosta Szalewski powiedział, że przeznaczono 
na to 20 000 zł, z czego za kwotę 14 700 zł zakupiono środki rzeczowe, 
pozostałe środki przekazano do PCPR. Również zakupiony sprzęt zostanie 
przekazany do PCPR. Kosztem poniesionym na utrzymanie tej placówki jest też 
wynagrodzenie dla właścicielki w wysokości 7 000 zł. Radny Sikora zapytał 
natomiast co z dotacją przeznaczona na ten cel. Na pytanie to odpowiedział 
Starosta, który powiedział , że środki te zostaną przeznaczone dla PCPR dla 
dzieci z rodzin patologicznych. 
Przewodniczący ogłosił głosowanie w którym 53 obecnych członków Rady 
głosowało jednogłośnie za. Uchwała została przyjęta.  
 
Ad. 10. 

Starosta Panek przedstawił projekt Uchwały Rady Powiatu 
Wejherowskiego w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 12 
Przyszpitalnej w Wejherowie – druk nr 30. 
Szkoła ta będzie przekształcona z ośmioklasowej w sześcioklasową. Po czym 
Przewodniczący ogłosił głosowanie, w którym 53 obecnych członków Rady 
głosowało jednogłośnie za jej przyjęciem. Uchwała została przyjęta.  
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Ad. 11.  
Starosta Panek przedstawił projekt Uchwały w sprawie ustalenia zasięgu 

terytorialnego (obwodu) Gimnazjum Nr 2 dla Niesłyszących i Niedosłyszących 
w  Wejherowie – druk nr 34.  
W związku z tym projektem Pani Elżbieta Rogala-Kończak zadała pytanie 
natury prawnej: czy jeden okręg może zawierać się w drugim. Na pytanie 
Radnej odpowiedziała Pani Alina Mandziuk – Radca Prawny Starostwa 
Powiatowego – która powiedziała, że w Ustawie o systemie oświaty nie ma 
takiego zastrzeżenia. Okręgi ustala Rada Powiatu, które powinny być raczej 
elastyczne. Radny Mazur natomiast zauważył iż zadaniem okręgu jest 
możliwość sprawdzenia wykonywania obowiązku szkolnego, jeżeli zatem 
ustalimy takie okręgi to która ze szkół będzie miała obowiązek sprawdzania 
wykonania wyżej wymienionego obowiązku. Wątpliwości wyjaśnił Radny 
Adamczyk stwierdzając iż jest to zadanie szkół podstawowych.  
Następnie Przewodniczący ogłosił głosowanie, w którym 53 obecnych członków 
Rady głosowało w następujący sposób: 51 głosów za, 2 przeciw. Uchwała 
została przyjęta. 
 
Ad. 12. 

Starosta Szalewski Przedstawił projekt Uchwały Rady Powiatu 
Wejherowskiego w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego 
jednostek organizacyjnych powiatu – druk nr 36.  
Nad którym Przewodniczący ogłosił głosowanie, w którym 53 obecnych 
członków Rady głosowało jednogłośnie za. Uchwała została przyjęta. 
 
Ad. 13.  

Starosta Szalewski przedstawił projekt Uchwały Rady Powiatu 
Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody na ustalenie wartości jednego 
punktu w złotych – druk nr 37, który powiadomił również iż jest to 
uzupełnienie uchwały podjętej w poprzednim punkcie porządku obrad. 
Jednocześnie Zarząd zgłasza autopoprawkę: w § 1 pkt. 1 zostało wpisane 
Gospodarstwo Pomocnicze, które w związku z tym że jest w stanie likwidacji 
powinno zostać wykreślone z powyższego projektu. Numeracja obniży się o 
jeden. Radny Reszke zauważył iż podpunkty należy oznaczyć literkami a), b) 
itd. – uwaga została przyjęta.  
Starosta Szalewski powiedział iż Zarząd będzie dążył do tego aby pracownik 
zajmujący to samo stanowisko otrzymał takie samo wynagrodzenie. Jednak jest 
to długotrwały proces. Radny Reszke zaproponował, żeby punkt 12 wykreślić, 
ponieważ MZEAS zostanie zlikwidowany. Na co odpowiedział Starosta, że w 
chwili gdy będzie on zlikwidowany to zostanie wykreślny, na razie istnieje więc 
powinien być umieszczony w powyższej uchwale. Pod koniec roku Zarząd 
postara się przedstawić postępy w powyższej sprawie.  
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Po czym Przewodniczący ogłosił głosowanie, w którym 53 obecnych członków 
Rady głosowało w następujący sposób: 45 głosów za, 8 wstrzymało się od głosu. 
Uchwała została przyjęta. 
 
Ad. 14. 

Starosta przedstawił projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w 
sprawie zmiany Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego Nr V/51/99 z dnia 30 
marca 1999 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu na rok 1999 – druk nr 
48. Do wyżej wymienionego projektu uwag nie zgłoszono w związku z czym 
Przewodniczący ogłosił głosowanie, w którym 53 obecnych członków Rady 
głosowało jednogłośnie za jej przyjęciem. Uchwała została przyjęta. 
 
Ad. 15.  

Starosta przedstawił projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w 
sprawie zmiany Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego Nr V/51/99 z dnia 30 
marca 1999 r. uchwalającej budżet Powiatu na rok 1999 – druk nr 43, 
zgłaszając jednocześnie autopoprawkę (załącznik nr 6). Następnie Starosta 
podziękował Rodnemu Niklowi za zwiększenie budżetu Powiatu na cele 
geodezyjne. W przeprowadzonym głosowaniu 53 obecnych członków Rady 
głosowało jednogłośnie za przyjęciem projektu. Uchwała została przyjęta. 
 
Ad. 16.  

Starosta Szalewski przedstawił projekt Uchwały Rady Powiatu 
Wejherowskiego w sprawie udzielenia zamówienia publicznego na obsługę 
bankową budżetu powiatu wykonywanego przez Starostwo Powiatowe – druk 
nr 25. Następnie Starosta zgłosił do § 2 pkt. 1 na stanowisko: 

1. Przewodniczącego – Kazimierza Hinc 
2. Zastępca przewodniczącego – Jerzy Conradi 
3. Sekretarz – Jacek Lass 
4. Członek – Janina Szalska  
5. Członek – Mariusz Mówka – zgłoszony przez Pana Rytczaka. 

Paragraf 4 otrzymał następujące brzmienie: 
“Zobowiązuje się Zarząd Powiatu Wejherowskiego do: 

1. Ustalenia istotnych warunków zamówienia; 
2. Zawarcia z bankiem wybranym przez Komisję określoną w §2 

uchwały umowy obsługę bankową budżetu powiatu.”  
W przeprowadzonym głosowaniu 53 obecnych członków Rady głosowało 
jednogłośnie za. Tym samym uchwała została przyjęta. 
 
Ad. 17. 

Starosta przedstawił projekt Uchwały Pady Powiatu Wejherowskiego w 
sprawie ustalenia zasad zwrotu kosztów podróży służbowych dla 
Przewodniczącego Rady Powiatu Wejherowskiego ponoszonych w związku z 
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wykonywaniem czynności związanych z pracą w Radzie Powiatu – druk nr 42. 
Gdy są jakieś wolne dni to zostanie potrącona 1/12 w/w. kwoty. Radny Rytczak 
w imieniu Klubu Unii Wolności powiedział, że nie widzi potrzeby tak 
znaczącego wyróżniania Przewodniczącego Rady, ponieważ wszyscy 
członkowie Rady za delegacje otrzymują zwrot kosztów na mocy uchwały z 
dnia 29 stycznia 1999 r. W odpowiedzi Starosta wyjaśnił, że Przewodniczący 
reprezentuje całą Radę i  różnorakie spotkania są znacznie częstsze niż 
pozostałych Radnych. Po czym Przewodniczący ogłosił głosowanie, w którym 
53 obecnych członków Rady głosowało w następujący sposób: 45 głosów za, 
przeciw było 6 głosów, 2 wstrzymały się od głosu. Uchwała została przyjęta. 
 
Ad. 18. 

Starosta przedstawił projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w 
sprawie przebiegu dróg wojewódzkich na terenie Powiatu Wejherowskiego – 
druk nr 46. W przeprowadzonym głosowaniu 53 obecnych członków 
posiedzenia głosowało jednogłośnie za jej przyjęciem. Uchwała została przyjęta. 
 
Ad. 19.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu – Pan Kazimierz Bistroń – 
przedstawił projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie  
zmiany Uchwały Nr II/11/98 z dnia 21 grudnia 1998 roku powołującej Komisję 
Organizacyjno-Prawną i ustalającej jej skład osobowy – druk nr 40. W 
przeprowadzonym głosowaniu 53 obecnych członków posiedzenia głosowało 
jednogłośnie za jej przyjęciem. Uchwała została przyjęta. 
 
Ad. 20. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu – Pan Kazimierz Bistroń – 
przedstawił projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie  
zmiany Uchwały Nr III/22/99 z dnia 29 stycznia 1999 roku powołującej 
Komisję Polityki Prorodzinnej i Społecznej i ustalającej jej skład osobowy - 
druk nr 39. W przeprowadzonym głosowaniu 53 obecnych członków 
posiedzenia głosowało jednogłośnie za jej przyjęciem. Uchwała została przyjęta. 
 
Ad. 21. 

Starosta przedstawił projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w 
sprawie przeprowadzenia konkursu na projekt herbu Powiatu Wejherowskiego  
druk nr 27. Jednocześnie w § 2 ust.2 proponuje: 
  Przewodniczącego – Eugeniusza Gajewskiego 
 Członkowie   

- Kazimierz Bistroń 
- Grzegorz Szalewski 
- Bogusław Breza 
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Następnie głos zabrał Pan Rytczak, który stwierdziła iż sprawa herbu jest bardzo 
ważna i powiedział, ze wspólnie z konkursem na herb należałoby ogłosić 
konkurs na flagę Powiatu. Konkurs na Herb powinien być ogłoszony nie tylko w 
prasie lokalnej ale i w ogólnopolskiej. Odnośnie informacji dołączonej do 
projektu uchwały  (załącznik nr 7) Radny uważa, że nagroda powinna być 
większa (do 5 000 zł) a w pracach Komisji powinien również uczestniczyć 
heraldyk. Klub UW składa wniosek o jednoczesne rozpisanie konkursu na herb i 
flagę powiatu.  Klub uważa również, że  niezależnie od tego czy zostanie 
zgłoszony zadowalający projekt konkurs powinien zostać rozstrzygnięty.  Do 
komisji konkursowej Klub Unii Wolności zgłasza Pana Mariana Nikel. Powinny 
również zostać wydłużone terminy składania prac. Jako następna głos zabrała 
Pani Stanisława Bujanowicz, która w imieniu Przymierza Społecznego zgłosiła 
Panią Marię Kędzierską do prac w Komisji Konkursowej. Przewodniczący 
Klubu Sojusz Lewicy Demokratycznej do prac w komisji proponuje: Danutę 
Karcz, Jana Suprunowicza. 
Radny Reszke uważa, że nie powinno się mówić co powinien zawierać herb 
Powiatu należy to pozostawić do inwencji twórczej artystów.  
Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu i Turystyki – 
Pan Ryszard Hinc- który powiedział, iż najpierw powinien być rozpisany 
konkurs na herb a dopiero potem na flagę. Data składania propozycji zostanie 
przedłużona. Starosta przychylił się do wypowiedzi Pana Hinca, stwierdzając iż 
jest on osobą kompetentną w tej kwestii, zwrócił się również z prośbą do Pana 
Rytczaka aby wycofał się z wniosku o połączenie tych dwóch konkursów. Klub 
podtrzymał wniosek.  
Przewodniczący Klubu SLD wnioskował o przerwę. Do wniosku przychylił się 
Przewodniczący Rady.  
Po przerwie Starosta zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Rady o 
przegłosowanie Projektu Zarządu Powiatu (rozpisanie konkursu tylko na herb 
Powiatu) i w przeprowadzonym głosowaniu tę propozycję przyjęto. Starosta 
zgłosił autopoprawkę – w § 3 - ogłoszenie nastąpi w prasie ogólnopolskiej.  
Radny Sikora zaproponował, żeby w § 2 skład Komisji poszerzyć o Pana 
Ryszarda Hinc – na co Starosta powiedział iż Pan Hinc zrezygnował z tej 
funkcji. 
Następnie odbyło się głosowanie nad § 2 wraz z zaproponowanymi członkami 
komisji w ust. 2: 

- Kazimierz Bistroń 
- Grzegorz Szalewski 
- Bogusław Breza 
- Marian Nikel 
- Maria Kędzierska 
- Danuta Karcz 
- Jan Suprunowicz 

 oraz zmienionym ust. 3, który otrzymał brzmienie: 
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“Komisja Konkursowa działa zgodnie z zasadami określonymi w § 45-48 
Statutu Powiatu Wejherowskiego. Komisja Konkursowa ustali 
regulamin konkursu.”      

W przeprowadzonym głosowaniu nad całością projektu 53 obecnych członków 
posiedzenia głosowało jednogłośnie za jego przyjęciem. Uchwała została 
przyjęta.  
 
Ad. 22.  

Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego przedstawił projekt 
Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia rocznego planu 
pracy Rady Powiatu Wejherowskiego – druk nr 44, zgłaszając jednocześnie 
autopoprawkę:  
W załączniku nr 1 w II kwartale pkt. 1, w III kwartale pkt. 2 i 3 zamiast słowa 
“dyskusja” powinno być słowo “debata”.  
W przeprowadzonym głosowaniu nad całością projektu 53 obecnych członków 
posiedzenia głosowało jednogłośnie za jego przyjęciem. Uchwała została 
przyjęta.  
 
Ad. 23.  

Starosta przedstawił projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w 
sprawie zmiany Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie utworzenia 
wspólnego Zarządu Drogowego dla Powiatu Puckiego i Wejherowskiego – 
druk nr 35. W związku z tym, że uwag nie zgłoszono Przewodniczący zarządził 
głosowanie, w którym 53  obecnych członków posiedzenia głosowało w 
następujący sposób: 46 głosów za, 7 wstrzymujących się. Uchwała została 
przyjęta. 
 
Ad. 24. 

Starosta przedstawił projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w 
sprawie upoważnienia do zaciągnięcia długoterminowego kredytu - druk nr 47. 
W związku z tym, że uwag nie zgłoszono Przewodniczący zarządził głosowanie, 
w którym 53 obecnych członków posiedzenia głosowało następująco: 52  za 
natomiast 1 wstrzymał się od głosu. Uchwała została przyjęta.  
 
Ad. 25. 

Radni nie zgłosili żadnych zapytań i interpelacji. 
 
Ad. 26. 

Przewodniczący udzielił głosu Radnej Elżbiecie Rogala-Kończak, która 
wystąpiła w kwestii formalnej stwierdzając iż sprawę zmiany granic należało 
zdjąć z porządku obrad. Radna powiedziała również, że Rada podejmuje decyzje 
w drodze uchwał a nie wniosków. Na co Przewodniczący wyjaśnił, że każde 
głosowanie jest uchwałą Rady.  
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Radny Rytczak zwrócił się z prośbą, żeby powrócić do oznaczania 
projektodawców druków. W odpowiedzi Przewodniczący powiadomiła, że 
Biuro dostosuje się do tej uwagi. 
Radny Hinc powiadomił, że po sesji odbędzie się spotkanie Komisji Kultury, 
Sportu i Turystyki. 
Radny Nowicki powiadomił o spotkaniu Komisji Rewizyjnej również po sesji. 
Radny Mówka ogłosił iż rezygnuje z nadsyłania materiałów drogą internatową.   
Przewodniczący Rady i Starosta zgodzili się co do tego, że następne posiedzenie 
Rady odbędzie się we wrześniu, o ile nie będzie naglących spraw.  
 
Ad. 27. 

Przewodniczący dokonał zamknięcia VII sesji zwyczajnej Rady Powiatu 
Wejherowskiego o godzinie 14.00. 
 
 
 
 
 
 

Posiedzeniu przewodniczył: 
 
 
 
 
Protokołowała: 
 
 
 
 
 
 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności Radnych na VII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego w dniu 

29.06.1999 roku. 
2. Lista obecności zaproszonych gości na Vii Sesji Zwyczajnej Rady powiatu 

Wejherowskiego w dniu 29.06.1999 r. 
3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 
4. Pismo Dyrektora Generalnego Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego.  
5. Wniosek. 
6. Autopoprawka do druku nr 43. 
7. Informacja Komisji Kultury, Sportu i Turystyki. 
   


